
Zebranie zarządu w dniu 21.10.2024 r.

Obecni: Małgorzata Brodziak, Monika Słowik, Anna Krzesiewicz, Ewa Formicka, Mariusz

Kleniuk

1. Tematem głównym zebrania były poprawki do statutu. Poprawki w Statucie są

konieczne, przedstawiła je p.Monika Słowik. Członkowie zarządu poproszeni

zostali o zapoznanie się i zaopiniowanie. Przewidywany termin Zebrania

Walnego cząstkowego, na którym nowy Statut zostanie przedstawiony, to

styczeń 2025.

2. Na zebraniu przedstawiono stan finansów Związku na połowę października

2024. We wrześniu otrzymaliśmy dodatkowo z Urzędu Marszałkowskiego,

10 000 zł na pozycję D (zawody, konsultacje startowe). W związku z tym

sytuacja środków Marszałkowskich jest dobra, ale nie spłynęły jeszcze

wszystkie faktury, na które czekamy. Natomiast stan środków własnych nie

jest zadawalający. Niewielkie kwoty stale wpływają, gdyż nie ustaje sprzedaż

odznak „Jeżdżę konno” oraz wydawanie licencji. Jednak koszty wydają się być

wyższe niż wpływy. Wszystko wskazuje na to, że konieczna będzie w

przyszłym roku korekta wydatków Związku.

3. W związku z dodatkową kwotą otrzymaną z Urzędu Marszałkowskiego zarząd

przychyla się do wsparcia finansowego naszej woltyżerki, ale będzie to

możliwe po spłynięciu wszystkich faktur.

4. Na zebraniu dyskutowano nad zasadnością wspierania klubów

organizujących zawody tak zwanym „karetkowym”, ale nie doszło w tym

temacie do ostatecznych ustaleń, temat wróci na kolejnych zebraniach. .

5. Zebranie kalendarzowe zaproponowano na dzień 18 listopada 2024.


